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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

VLP Roosendaal is blij met de vele bomen die aangeplant worden (deels ter vervanging) in onze
gemeente. ln het Wouwse Catharinapark is dit voorjaar een prachtige zgn. Mammoetboom geplant.
Een vrij unieke en erg dure boomsoort. Deze boom leek een verrijking voor het toch al imposante
park te zijn. Volgens kenners dient deze boom een goede start te krijgen door vooral in het begin na

de aanplant deze veel en vaak water te geven. Blijkbaar is dit, en de verdere verzorging, tekort
geschoten en helaas lijkt deze boom nu het loodje te gaan leggen. De boom wordt namelijk helemaal
bruin en verliest al zijn naalden. (zie foto)

Onze fractie heeft nu enkele vragen:

Vraag I

Klopt het dat in het afgelopen voorjaar deze boom is aangeplant in het Catharinapark?

Vraag2

Heeft deze boom de juist verzorging genoten, zo ja, welke, zo nee, waarom niet?

Vraag 3

Bent u op de hoogte van de toestand waarin de boom zich nu bevindt? Graag een toelichting?

Vraag 4

Denkt u dat de boom het alsnog gaat overleven? Graag een toelichting.

Vraag 5

Komt er, indien de boom het niet overleeft, een gelijksoortige boom voor terug?

Vraag 6

Wat is de kostprijs van een dergelijke boom van dit formaat?

ln onze gemeente worden veel nieuwe bomen geplant ter vervanging van oude en ter uitbreiding. De
gemeenteraad heeft hier de laatste jaren extra geld voor vrijgemaakt.

VraagT

Kunt u aangeven hoeveel bomen u de laatste drie jaren heeft geplant en hoeveel hiervan ter
vervanging en hoeveel ter uitbreiding? Graag duiden per wijk en dorp.
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Vraag I
Staan er de voor de komende jaren (vanaf dit najaar) nog vervangingen in de planning? Graag een

uitgebreide toelichting.

Namens de fractie van VLP,

Eric de Regt



Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Dat klopt.

2

3.

Ja. De boom is in het voorjaar aangeplant, er is een gietrand aangebracht en de boom heeft
vervolgens in droge periodes in het groeiseizoen water gekregen.

Ja. Verplanten van bomen is, ook voor kwekerijbomen, toch een aanslag op de condilie. Ze
verliezen daarbijwortels en vocht- en luchthuishouding zijn vaak net even anders. Bomen
hebben tijd nodig om zich daarvan te herstellen. Ook deze boom vertoont daarvan de gevolgen.

Ja, de boom gaat dit waarschijnlijk wel overleven. Garanties zqn er niet, maar deze ziet er aan
de buitenkant, aan de toppen van de twijgen, fris en vitaal uit.

Het is gebruikelijk om wanneer jong aangeplante bomen niet aanslaan, deze te vervangen door
gelijkaardige exemplaren.

6. De aankoopprijs van deze boom was € 900,-

Als inboet van niet aangeslagen jonge bomen hebben we jaarlijks omstreeks 100 nieuwe
bomen aan te planten. Dit aantal wisselt, afhankelijk van hoeveel bomen de voorgaande 3
jaren zijn aangeplant en of het groeiseizoen droog of juist vochtig is geweest. De laatste 3 jaren
zijn erg ongunstig geweest voor jonge aanplant. Ook met extra gietrondes konden niet alle
bomen gered worden. Zelfs veel oude bomen zijn verdroogd de laatste jaren. Oude bomen
kunnen niet door gietbeurten worden gered. Het extra vrijgemaakte geld is gebruikt voor
aanvulling van bestaande boomstructuren en uitbreiding van het bomenbestand. ln 2019 zijn
van dit budget 234 bomen aangeplant, met de focus op Kroeven, Langdonk en Kortendijk deels
ook als herstel van de schade door de valwind. ln het voorjaar van 2020 zijn 397 bomen extra
aangeplant, voorjaar 2021 367 bomen. Op dit moment wordt nog gewerkt aan de voorbereiding
van aanplant van voor zover nu bekend 213 bomen in de bebouwde kommen en enkele
honderden in het buitengebied.

Er ziin geen grootschalige vervangingen van boomstructuren gepland. Leidend bij vervanging
van bomen zijn de reguliere boomveiligheidscontroles, waarbij incidenteel bomen worden
vervangen. Voorts zijn de civiele projecten uit de beheerkalender bepalend voor waar
gereconstrueerd wordt. Bij voorbereiding van die projecten wordt steeds onderzocht of bomen
binnen de projectgrenzen behouden kunnen blijven of vervangen moeten worden.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd
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